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YHDISTYKSEN HALLITUKSEN KOKOUS 6/2022 
 

Paikka ja aika: Teams kokous 24.10.2022 klo 14:00-15:18 
Läsnä: Jukka Schildt (pj.), Teemu Maaniitty, Jukka Husari, Noora Rajala (kohdasta 4), Heikki Tuominen, Jarkko 
Iivarinen, Elina Mannila, Heidi Gröhn (siht.) 
 
1. Kokouksen avaus 

- Puheenjohtaja avasi kokouksen 14:00 

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 
- Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi 

3. Edellisen kokouksen pöytäkirjan hyväksyminen 
- Hyväksyttiin edellisen kokouksen (22.8.2022) pöytäkirja. 

 
4. Jäsenasiat 

- Hyväksyttiin röntgenhoitaja Kaisa Soresi, HUS, yhdistyksen jäseneksi, suosittelijoina Jukka Schildt ja Virpi 
Verho 

- Teemu käynyt läpi jäsenmaksujen tilannetta, alla tilastoa maksuista:  
o 238 varsinaista ei-eläkeläistä jäsentä, joista: 

▪ jäsenmaksut maksettu: 126kpl, rästissä vain 2022: 48kpl, rästissä 2022 ja 2021: 14kpl, 
rästissä 2022, 2021 ja 2020: 8kpl ja enemmän rästejä: 42kpl 

o Todettiin että muistutuslaskun jälkeen yleensä suuri osa niistä, joilla vain vuoden/kahden maksut 
rästissä maksavat, mutta haasteellisempi ryhmä ne, joilla enemmän maksurästejä.  

o Sovittiin että laitetaan vielä muistutuslaskut ja koko jäsenistölle myös muistutus jäsenmaksuista, 
sekä kysellään henkilökohtaisesti tilannetta niiltä, joilla enemmän rästejä. Jukka S, Heidi ja 
Teemu käyvät listan läpi ja jakavat sairaaloittain ryhmiä niin kaikki voivat sitten kysellä tahoillaan.  

- Käsiteltiin ja hyväksyttiin Wiik Pharman kannattajajäsenhakemus. Sovittiin että Heidi laittaa edustajalle 
viestiä päätöksestä ja vielä spostiin maininnan kannattajajäsen vuosimaksusta, sekä pyytää kuittauksen 
että he tähän sitoutuvat. Pyydetään myös samalla yhteystiedot jäsenrekisteriin, laskutusyhteystiedot 
sekä logo ja tiedot kotisivuille. Lisäksi myös esittely tuiketiedotteeseen. Kannattajajäsenmaksu peritään 
vasta vuonna 2023. 

 
5. Matka-apurahat 

- ei matka-apurahahakemuksia 
 

6. Tulevia koulutustapahtumia 
- Isotooppipäivät 25.-26.5.2023 Helsinki 

o Hyväksyttiin Jukan (S) esitys koulutuspäivien osallistumismaksun korotuksesta ensi vuodelle, 
korotus 50€ (early bird osmaksu 300€ jäsenille, 350€ ei jäsenille; korotukset vastaavasti muihin 
luokkiin). Todettiin että os.maksu edelleen edullinen/linjassa muiden kotimaisten vastaavien 
koulutusten kanssa. Tulevina vuosina voidaan arvioida taas uudelleen järjestelykustannuksista 
riippuen.  

o Järjestelyt etenevät muutoin ok, ohjelmaa mietinnässä tällä hetkellä.  
o Jukka S on yhteydessä LRYn kerhojen edustajiin kerhojen suunnitelmista koulutusten suhteen 

isotooppipäivien yhteydessä ja mahdollisista paikkajärjestelyistä.  
- Keskusteltiin tulevien isotooppipäivien paikkakunnista. Oulu siirrettiin heidän toiveesta vuodelle 2026, 

uusien tilojen valmistuessa edellisenä vuonna. Jarkko informoi oululaisia. Vuosien 2024 ja 2025 osalta 
odotellaan edelleen Kauppilan Esan vastausta Seinäjoen osalta. Sovittiin että kysellään myös jo 
alustavasti Jyväskylän mietteitä. Heidi on yhteydessä Timosen Kirsiin asian tiimoilta. 

o Luonnos paikkakunnista tällä hetkellä 
▪ 2024 Seinäjoki/Jyväskylä 
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▪ 2025 Jyväskylä/Vaasa/Seinäjoki 
▪ 2026 Oulu 

- Edellisen kokouksen jälkeen selvitelty radiofarmasiapäivää, yksi päiväinen tapahtuma, joka järjestetty 
yhteistyössä GEn kanssa pääosin GEn tiloissa Helsingissä. Todettiin että samalla konseptilla voitaisiin 
jatkaa. Tamperelaiset miettivät Jukan (H) ja Heikin johdolla olisivatko kiinnostuneet osallistumaan 
ohjelman järjestämiseen. Ajankohta sovitaan yhteistyössä GEn kanssa, alustavasti syksy 2023, muut 
syksyn koulutukset huomioiden. Palataan asiaan seuraavassa kokouksessa. 

7. Muut asiat 

- Teemu oli koonnut listaa käyttämättä olevista aiempien koulutuspäivien voitto-osuuksista. Käytännössä 
tilanne on aika hyvä, vanhoista käyttämättä ”roikkuu” ainoastaan Kuopio ITP2018 ja HUS RaFa2018 
voitto-osuuksia. Näissä osasyynä korona. Sovittiin että voivat käyttää osuudet loppuun ensi vuoden 
aikana. Esitykset käytöstä etukäteen hallitukselle. Teemu mainitsi että tänä vuonna voitto-osuuksia on 
käytetty budjetoitua enemmän, johtuen osin noiden vanhojen koulutusten voitto-osuuksien aktiivisesta 
käytöstä. 

- Mikkelin isotooppipäivien tilinpäätös ei ole vielä valmis. Oltu Heikkisen Jariin yhteydessä, aiemmin 
sovitun mukaan, että voitto-osuus käytettävissä ensi vuodesta eteenpäin. 

- Hyväksyttiin Jarkon kulukorvaus Mikkelin isotooppipäivien yhteydessä jaettujen kunniajäsen pokaalien 
valmistuksesta. 

- EANM yhteystyökyselyn osalta Heidi on yhteydessä Mussalon Hannaan ja toimittaa sitten ”esitäytetyn 
ehdotuksen” kommenteille, tarvittaessa voidaan pitää myös Teams aiheesta. 

- Lääkäri- ja hoitajakerhojen toimintaa käynnistellään hiljalleen, lääkärikerhon edustaja ei vielä tiedossa. 
Seuraavaan tuiketiedotteeseen myös näiden kerhojen osalta lyhyesti kuulumisia.  

- Kysytään Vaasasta juttua Tuiketiedotteen ”Isotooppirintamalla tapahtuu” -osioon, Heidi on yhteydessä 
Vaasaan. Tuiketiedote julkaistaan vasta ihan joulun alla, pyritään saamaan Isotooppipäivien alustava 
ohjelma mukaan. 

- Kotisivujen päivityksen suhteen pientä edistymistä, lomakkeet toimivat ja kannattajajäsenten tiedot 
päivitetty Hippeläisen Eeron avustuksella. ”Evästeilmoitus” ja tapahtumakalenteri aiemmin sovituista 
vielä työn alla. Heidi, Jukka S ja Elina katsovat keskeneräisiä asioita marraskuun aikana, Heidi laittaa 
ehdotusta ajankohdasta.  

- EANM osallistuneilta tullut palautetta ”suomalaisten tapaamisen” puuttumisesta ja mahdollisuudesta 
järjestää sellainen jatkossa esim. LRYn koordinoimana, jos ei kaupallinen taho enää järjestä. Ajatusta 
pidettiin hyvänä ja tilaisuutta tarpeellisena, keskusteltiin mahdollisesta toteutuksesta sponsorilla/ilman 
jne. Palataan asiaan jatkossa. 

- Suunnitellaan hallituksen face-to-face kokous ensi keväälle, palataan seuraavassa kokouksessa. 

8. Seuraava kokous 
- 28.11.2022 klo 14:00-15:30 Teams 

 

9. Kokouksen päättäminen 
- Puheenjohtaja päätti kokouksen 


